
Rada Výzkumného ústavu geodetického, topografického a 
kartografického, v.v.i. 

 
Z Á P I S  č. 17/2020 

 
ze zasedání Rady VÚGTK,v.v.i. (dále jen „Rada“), které se konalo ode dne 14. prosince  
2020 do 2. února 2021 s přerušením od  23. prosince 2020 do 26.ledna 2021 formou per-
rollam.     
 
Program jednání: byl stanovený a rozeslaný mailem dne 14.12.2020 předsedou Rady: 
 

1. Schváleni změny rozpočtu VÚGTK, v.v.i. na rok 2020  

2. Schváleni změny vnitřního mzdového předpisu  

3. Různé.  
 

Jednání Rady formou per rollam vedl předseda Jakub Kostelecký. 
 
Schválení programu zasedání 
Jednání Rady zahájil její předseda Jakub Kostelecký, který mailem ze dne 14. prosince 2020 
seznámil členy Rady s programem jednání a zaslal 2 podklady (Finanční plán - rozpočet na 
rok 2020 a Přehled o rozpočtu výnosů a nákladů na rok 2020) a vyzval je k jednání. 
K návrhu programu nevznikl požadavek na zařazení nového bodu programu:  
Na základě hlasování (6x pro, 1x zdržel se) byl návrh programu jednání schválen 
(23.12.2020). 
 
Ad 1) Schváleni změny rozpočtu VÚGTK, v.v.i. na rok 2020  

 
K 23.12.2020 byla na základě hlasování (6x pro, 1x zdržel se) schválena změna rozpočtu 
VÚGTK, v.v.i. na rok 2020. 
 
Ad 2), Schválení změny vnitřního mzdového předpisu  
 
Vzhledem ke stavu rozpracovanosti změny vnitřního mzdového předpisu vyzval předseda 
členy Rady dne 26. ledna 2021 k hlasování o změně programu jednání – vynechání bodu 2 
programu z projednávání.  
 
Návrh byl ke dni 2. února 2021 jednomyslně schválen. 
  
Ad 3), Různé 
 
K bodu 3 předložil p. ředitel dokument informující o všech v současnosti probíhajících 
záležitostech ve vedení VÚGTK, v.v.i., ze kterého vznikly dotazy k problematice financování 
infrastruktury Geodetické observatoře Pecný a úpravě metodiky pro monitorování 
permanentních stanic GNSS v ČR, na které reagoval ředitel VÚGTK, v.v.i. 
  

 
Zasedání Rady ukončil předseda Rady dne 2.února 2021. 
 
Ve Zdibech dne 23.2.2021 
 
 
Zapsal: Jiří Lechner                                                       Schválil: Jakub Kostelecký 
 
 


